
Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 663 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 663:
’’Ministeren bedes oplyse, hvem der skal finansiere og forestå opfølgende 
behandling af kvinder, der ved behandling for barnløshed har fået efterfølger 
og er blevet alvorligt syge f.eks. som følge af hormonbehandling, når kunstig 
befrugtning ikke længere er omfattet af vederlagsfri behandling.”

Svar:
Det offentlige sundhedsvæsen behandler som bekendt behandlingskrævende 
sygdomme uanset deres årsag. Det har regeringen ingen planer om at lave 
om på.
.
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